



## KUNGSGÅRDENS SK Org.nr 885500-3490, STYRELSEMÖTE 2022-09-21

NÄRVARANDE PÅ SPORThALLEN: Peter Lexander, Gustav Lindberg

NÄRVARANDE VIA TEAMS: Malin Granlund, Pär Törnhult, Jonas Liw, Louvain Måhlén, Lillemor Eriksson

- 1) GENOMGÅNG AV FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL`S "ATT GÖRA LISTA". Det som är kvar att göra är:
  - Rensa garaget och köra till återvinningen – Daniel har fixat en kille som kan köra till återvinningen om vi meddelar vad som ska slängas. Peter kollar på detta
  - Göra ett "hus" till robotgräsklipparna. Någon som känner sig manad?
  - \* Jonas - Lägga upp extra batterier till kritmaskinen på Sportan
    - Se till så att snabbdiskmaskinen i köket på Sportan blir inkopplad
  - \* Jonas & Robin - Ordna stolpar och nät bakom målet mot järnvägen så fort Pär fått svar från Trafikverket
  - \* Robin - Ta in offerter på konstgräsplan och skicka de till Mattias.
  - \* Pär – Fortsätta jobbet med Gävle triathlon
    - Vidarebefordra svar från trafikverket till styrelsen ang staket mot järnvägen så fort det kommer
  - \* Mattias - Kolla efter bidrag till vattenanläggning samt konstgräs på 7-manna
  - \* ALLA - Fundera på KSK:s 100-års firande 2023 – Annonsera i tid till alla medlemmar!
    - Städdag
- 2) EKONOMIN – Malin har ingen färsk rapport då hon vid övertagandet varit tvungen att boka ikapp ända från juni trots att hon verkligen påpekade att hon vid övertagandet inte ville göra det. Men nu är det som det är och hon jobba på att få till allt – vilket var mycket mer än vad hon fått till sig från början.
- 3) SKIDORNA – Ligger i startgroparna för uppstart. Gustav har fått klart med bidragen från kommunen så nu kan vi stänga ärendet av uppbyggnaden av nya skidstugan vad gäller de bidrag vi fått beviljade.
- 4) FOTBOLLEN *Herr* – Ingen representant på plats  
*Ungdomsfotbollen* – Styrelsen beslutar att vinsten från 3 mot 3-sammandraget den 28/8 delas lika mellan lagen och föreningen. F13 har avslutat sin säsong och ska bara ha avslutning. P13 ska spela ett sammandrag i Hagaström innan avslut av säsongen. F07 har 1 match kvar och fortsätter träna ute till mitten av oktober. Undrar om det är OK att använda bastun vilket styrelsen säger ja till.  
Daniel Ahlin som ny-ansvarig för ungdomsfotbollen har haft svårt att få till en fotbollssektionsstyrelse på ca 3-4 personer då intresset varit svalt bland våra ledare. Vet nu inte riktigt hur han ska gå vidare för att få ungdomsfotbollen att växa. Behövs mer ideella krafter.
- 5) KANSLIET– Lillemor jobbar fortsatt oftast hemifrån
- 6) SPORThALLEN/VALLEN – \* Uthyrningarna börjar rulla in igen och dans till stereo drog igång igen igår, men städningen efter lag som är där fungerar inte. Eftersom vi inte har någon vaktmästare så är det extra viktigt att alla städar ordentligt efter sig. Bord och bänkar ska torkas av och golven måste sopas och våttorkas av de som varit där, annars kan vi inte hyra ut lokalen. Måste försöka få till någon lösning med vaktmästare till nästa år.
  - \* Utevattnet på fristående längan är lagat men behöver nu stängas av. Peter och Gustav kollar på det efter mötet.
  - \* Lillemor har fått slutfaktura på rusten av fristående längan men Louvain påpekar några saker som inte verkar ok i omkl.rummet på övervåningen så vi avvaktar med betalningen tills allt är slutbesiktat. Peter och Gustav kollar på detta efter mötet och återkopplar.
  - \* Jobbet med lottfesten den 12/11 har dragit igång och lotterna är utskickade. Beslutar att boka in " Rusa in och Spela-orkestern" (Anders "Bullen" Ström, Ingemar Dunker, Göran Ekman) med Zia Lindberg som musik.
  - \* Diskuterade ålder vid uthyrning av Sportan och landar i att den som står på ett hyreskontrakt ska vara +25.
  - \* Jörgen Appelgren har kommit med ett önskemål om att få köra rullskridskor för ungdomar på Sporthallen. Styrelsen är positiva till detta och föreslår att han kör under gymnastiksektionen när (om) han drar igång och att han då kör en provperiod för att vi ska kunna se kostnader för uppvärmning etc.
- 7) Diskuterade om vattnet på Sportan. Vad kan stängas av och hur. Lillemor kollar detta med Sten och försöker få de ledare som håller till i omkl.rummen där med sina lag att vara med så att de får se hur man ska göra.
- 8) ÖVRIGT – \* Ny grill är inhandlad men den är mycket mindre än den vi hade som var gjord på ett ½ oljefat. Har fått ett nytt oljefat så nu ska vi bara få tag i någon som kan fixa till en grilltunna av det. Lillemor kollar på detta.
  - \* Möte med Kultur&Fritid är på gång. Peter kommer att åka på detta. Gustav & Malin följer ev.med om det passar
- 9) Nästa möte – 2022-10-11 kl. 18.00 på Sporthallen och då kommer Urban Ivarsson m.fl från förbundet på besök.
- 10) Mötet avslutades

**Vid protokollet:** Lillemor Eriksson